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Ordinært Afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling LAB Virumgaard 

Møde den 21.09.2023, kl. 19.00 til 21.00 i Bestyrelseslokalet 

 

ÅBEN Dagsorden 

Deltagere Teis, Bente, Anne-Lise, Claus, Niels, Jørgen og Gustav 

Fraværende Lene  

 

Referent Gustav Vinther-Jørgensen 

 

Emne 
 

Beslutning Tovholder Oprettet Deadline 

1. Godkendelse af referat • Godkendt    

2. Ejendomskontorets 
Beretning 

    

 • Skydedøren på det nye cykelbur er ikke vinklet og vil derfor ikke 
smække. Ejendomskontoret afventer brugernes tilbagemeldinger i 
forhold til om det er nødvendigt. 

• Ejendomskontoret har opmærket P-pladserne der er forbeholdt 
elbiler der lader. Der er indkøbt nogle gummikantsten der vil blive 
monteret for at beskytte ladestanderne. 

• Der arbejdes på en aftale med afdeling Vinkelvej om at 
Virumgaards ejendomskontor passer telefon for Vinkelvej i tilfælde 
af ferie eller sygdom. Der er ikke tale om græsslåning eller tømning 
af affaldsspande blot besvarelse af telefon. 

• Ismail er på sit afsluttende skoleforløb og ejendomskontoret vil 
holde en reception når han er færdiguddannet. Det er aftalt at 
Ismail bliver fastansat på Virumgaard. 

   

3. Hastesager     
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4. Punkter med høj 
prioritering 

    

 

Afdækning af behov og muligheder for bedre isolering 
 
Teis vil indhente et tilbud på termografering af 30 boliger der dækker over alle 
boligtyperne på Virumgaard. Målet med rapporten er at verificere at 
isoleringsniveauet på Virumgaard er tilsvarende til andre bygninger fra samme 
periode. Derudover skal konsulenten også være indstillet på at deltage på 
beboermødet og præsentere rapporten. 
 

Teis 
Lene 

  

 

Forbedring af parkeringsforholdene på Virumgaard 
 
Kommunen har, som medlem af grundejerforeningen, fortsat ikke godkendt 
ansøgningen der skal sendes til kommunen for at få projektet godkendt. DAB 
arbejder på at fremskaffe de yderligere oplysninger som er blevet efterspurgt. 
 

Teis 
Anna-Lise 

  

 

En alternativ løsning på afspærringen i Solsikkemarken (plejecenteret) 
 
Der er tvivl om hvem der har ansvaret for de grønne rabatter. Der er indkaldt 
til ekstraordinært bestyrelsesmøde den 10. oktober i grundejerforeningen for 
at afklare hvem der har pasningsansvaret fremover. Når dette er afklaret vil 
der blive taget en beslutning om hvad der gøres med afspærringen. 
 
Det er fortsat ejendomskontoret der slår græs. 
 

Gustav 
Niels 

  

 

Aflåst cykelparkering i Dahliahaven 
 
Etableringen af cykelburet er afsluttet og punktet vil derfor blive fjernet 
 

 

  

 

Ansøgning om midler til opgradering af legeplads 
 
Teis fremsender dokumenter så vi kan få et overblik over hvor mange penge 
der skal bruges og hvad vi har tilgængeligt i budgettet. 
 

Teis 
Lene 

Anne-Lise 
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Virumgaards hjemmeside 
 
Nick vil opdatere hjemmesiden til det nye design. 
 

Gustav 
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5. Punkter med almindelig 
prioritering 

    

 

Renovering af de træbeklædte facader i Dahliahaven og Solsikkemarken 
 

Emnet blev diskuteret på markvandringen og beskeden fra Claus og Dennis var 
at selvom facaderne nogle steder begynder at se noget sørgelige ud kan 
projektet godt udskydes til efter fjernvarmeprojektet er gennemført. Dette er 
ønskværdigt da vi så ikke skal flytte skorstene fra gasfyr der i dag går gennem 
facaden.  
 

Lene 
Teis 
Rolf 

Jørgen 

  

 

Fjernvarme på Virumgaard 
 

Vi har forhørt os hos Vestforbrændingen og beskeden er at der for nuværende 
ikke er en konkret plan for hvornår Virumgaard bliver tilsluttet fjernvarmen 
men at vi fortsat står højt på listen over kunder der skal sluttes til. De forventer 
at have en mere konkret plan for tilslutningen i andet kvartal af 2024. 
Forventningen er dog at varmecentralen i Astilbehaven vil være det første der 
bliver koblet på. 
 

Gustav 

  

 Etablering af fibernet på Virumgaard 
 
TDC er ved at være færdige med etablering af fibernettet. Vi afventer at TDC 
endeligt afslutter deres arbejde i forhold til re-etablering af loftet. Hvis TDC 
ikke har monteret loftet ved udgangen af oktober vil ejendomskontoret 
montere det. 

 

Gustav 
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Ladestandere til el-biler 
Claus vil indkøbe skilte som vist herunder og opstille 2 skilte ved 
Solsikkemarken og 2 skilte i Dahliahaven. Derudover vil pladserne blive 
opmærket så det er tydeligt hvilke pladser skiltene gælder. Der vil ikke være 
kontrol af om anvisningerne på skiltene bliver overholdt da det på 
afdelingsmødet blev besluttet at vi ikke skulle have P-vagter på Virumgaard. 
Skiltene er blot for at tydeliggøre hvordan bestyrelsen ønsker at pladserne og 
de tilhørende ladestandere skal kunne benyttes af flest mulige. 
 

  
 

Rolf 
Niels 

Gustav 

  

 

Finansiering af badeværelses- og køkken renovering 
 
Der er sendt et brev til formandskabet af selskabsbestyrelsen med en række 
spørgsmål om den kollektive råderet. 
 

Gustav 
Jørgen 

Rolf 
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Opgradering af fælleslokaler 
 
Intet nyt. 

Rolf 
Jørgen 

Nick 
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6. Faste Punkter     

 Havegruppen 

 
Hækkene i forbindelse med legepladsen i Dahliahaven er nu flyttet så borde og 
bænke kan placeres umiddelbart i forbindelse med legepladsen. 
 

Anne-Lise 
Bente 

  

 Motionsklubben 

 
Rengøringsfirmaet der har ansvaret for rengøringen af fælleslokalerne er 
blevet kontaktet og bedt om at oppe sig grundet mangelfuld rengøring. 
Problemet skyldes at en ferieafløser ikke har leveret samme standard som det 
daglige personale.  
 

Niels 
Jørgen 

Rolf 

  

 Nyt fra LAB 
 
LAB har godkendt at der ansættes en ny elev betalt af LAB. Ansvaret for eleven 
vil være delt mellem ejendomskontoret på Virumgaard samt 
ejendomskontoret i Bøgeparken og  
 

Gustav 

  

 Nyt fra grundejerforeningen 
 
Se punkt om afspærring ved Solsikkemarken. 
 

Gustav 

  

 Gennemgang af budget 
 
Det er i øjeblikket ikke muligt at lave budgetudtræk da DAB endnu ikke udfyldt 
årets budget grundet manglende ressourcer. 
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7. Øvrigt     

 Flytning af cykler 
 
Det er i Astilbehaven oplevet at nogen har flyttet ældre cykler fra 
cykelstativerne og til en bunke i affaldsrummet. Ejendomskontoret har ikke 
noget med denne oprydning at gøre og teorien er at det er nogen egenrådige 
beboere der har udført ”oprydningen”. 
 
Claus vil runddele en beboermeddelelse med en henstilling om at det ikke er 
tilladt at flytte andre folks cykler og barnevogne. Denne meddelelse vil komme 
i forbindelse med en annoncering om en kommende cykeloprydning indenfor 
de næste par uger. 
 

   

 Etablering af ny børnehave på spejdergrunden 
 
Bente vil deltage på høringsmødet kommunen har indkaldt til og give udtryk 
for bestyrelsens bekymring i forhold til skråparkeringer samt den øgede trafik 
Virumvej. 
 

   

 


